
Referat af bestyrelsesmøde d 2. august 2023. 

Til stede: Ulrik, Peer, Anne, Ib, Ida 

Fraværende: Sultan 

Mødeleder: Ulrik 

Referent: Ida 

DAGSORDEN: 

1)Bordet rundt 

2)Økonomi-opdatering v kasserer, herunder a) status på forbrug 

                                                                                b) status på betaling af haveleje og havebreve 

                                                                                c) nyt fra banken 

3)Status på havesalg og drøftelse af proces 

4)Status på lugedage og hækklipning 

5)Pasning af hjemmesiden – status og videre plan 

6)Klagesager 

7)Andre henvendelser fra medlemmerne a) forespørgsel om status på fjernelse af træer på dræn 

                                                                           b) opfordring til at sætte havekalenderen i kasserne 

                                                                           c) opfordring fra et medlem til at se på ukrudt hos naboen 

                                                                           d) spørgsmål til havesalg 

8)Igangværende opgaver a) lågerne 

                                              b) beskæring af pil og store træer 

                                              c) drænprojekt 

                                              d) udslagskumme 

9) Eventuelt 

10) Næste møde 

 

Ad 1) a: Ulrik prøver at få åbnet foreningens pc. Det kan måske vise sig nødvendigt at købe ny pc og printer. 

          b: Svend have 100 og Lasse have 109 har tilbudt at stå for at arrangere sommerfest. Der er afsat 1500     

             kr på årets budget. 

Ad 2) a: Foreningens økonomi er god. Anne har fået styr på bogføringen og bestyrelsen vil løbende kunne                  

              følge indtægter og forbrug. 



           b: Der er udsendt rykkere vedrørende haveleje og lugedage. 

         c: Banken har bedt om hele bestyrelsens underskrifter på vedtægterne og referat af 28/6 2023. 

Ad 3) a: Der har været mange haver til salg og de fleste er nu videreformidlet. Lejekontrakter er under   

              Udarbejdelse.  

           b: en skriftlig procesbeskrivelse vedtages med enkelte justeringer. 

           c: der aftales fast ugentlig telefontid for havetelefonen torsdage kl 17-18 

Ad 4) a: lugedage: Det er indtrykket, at de som møder op til lugedagene har det hyggeligt og er glade for at  

          møde medlemmer, de ikke nødvendigvis møder til daglig. 

          Ida sender mail ud om tid og mødested for næste lugedag. 

          b: hækklipning: Peer og Ulrik er gået i gang med at klippe hækken og bestyrelsen har besluttet denne  

           gang at klare opgaven selv uden professionel assistance. 

Ad 5) Bestyrelsen kontakter Dorthe, der tidligere har tilbudt at hjælpe med at holde hjemmesiden ajour. 

          Indtil videre hjælper Hanne med dette: TAK for det. 

Ad 6) a: en klage fra en havelejer over et bestyrelsesmedlem er drøftet. 

          b: tidligere klagesager vedrørende skel og vedrørende bier er afsluttet. En klagesag vedrørende  

          vandinstallation afventer kontakt med den pågældende havelejer. 

Ad 7) a: Store træer på dræn vil først blive fældet efter løvfald. 

          b: Det aftales at sætte havekalenderen i kasserne. 

          c: Ida taler ved førstkommende lejlighed med det medlem, der skrev henvendelsen. 

          d: Listen over haver til salg er nu ajourført 

Ad 8) a+c: intet nyt 

          b: Det bliver nødvendigt at fjerne pil ved dræn i en have til efteråret. 

          d: Der sendes nye tegninger til Sorø Kommune og efter godkendelse indhentes tilbud fra 3 entrepenør 

          firmaer. 

Ad 9) havekig i juli blev ikke fuldført på grund af styrtregn og annulleres. 

Ad 10) Næste bestyrelsesmøde er 30. august kl 18.30 forudgået af havekig fra kl 17.        

 

 

 

 


